
Höstmöte

Protokoll

27 november 2023

ÖSTERBOTTNISKA NATIONEN
VID ÅBO AKADEMI r.f.

Tid: 27.11.2023 klockan 18.00

Plats: Armfelt, Arken, Fabriksgatan 2, 20500 Åbo

Deltagare: Emelie Bodbacka, Wilma Nykung, Niko Sandberg, Jens Sabel,

Valter Strandberg, Charlotte Lövkvist, Markus Hakala, Samuel Skrifvars,

Ida Veijalainen, Jakob Stenvall, Anneli Knutar, Fredrik Dahl, Jenna Ingves,

Irene Mattas, Jonas Backström, Valter Lax, Hanna Martin, Vilma Sandberg,

Alexandra Lindroos, Marta Gäddnäs, Rebecka Gäddnäs, Josefine Gäddnäs,

Robin Udell, Amanda Sten, Sam Sågfors, Isac Schauman, William Ekman,

Victor Blom, Anneke Smedinga, Adrian Lasén, Alexander Berts, Gabrielle

Skähl, Sara Björk, Fanny Berg, Emilia Liljedahl, Julia Karlsson, Nella

Heikkinen, Elin Södergård, Felix Nygård, Anton Örn, Carl-Erik Strandberg,

David Nyman, Sarah Woodward, Kim Björkström, Niklas Luokkala, Julia

Byström, Alexandra Nummenpää, Åke Härtull, Victor Österberg, Edvard

Söderback, Elin Sandström.

§ 1 Mötets öppnande

Mötet öppnades kl: 18.11



Jonas Backström avlägsnar sig kl: 18.13

§ 2 Konstaterande av mötets stadgeenlighet och beslutsförhet

Information om höstmötet har publicerats på nationens webbplats,

nationens officiella kanaler och I ÅAS infomail veckan före mötet.

Söndagen 19.11 fick nationens medlemmar även kallelse via mail.

44 röstberättigade medlemmar befann sig på plats när mötet inleddes av

nationens 210 medlemmar. Mötet kunde därmed konstateras vara

stadgeenligt och beslutsfört.

§ 3 Godkännande av föredragningslistan

Paragraf 8 ändrades till paragraf 22

Föredragningslistan godkändes med denna ändring

§ 4 Val av ordförande för mötet

Nationens ordförande, Niko Sandberg föreslogs och detta godkändes av

mötet

§ 5 Val av sekreterare för mötet

Nationens sekreterare Jenna Ingves föreslogs och detta godkändes av mötet

Jonas Backström kom tillbaka kl: 18.19

§ 6 Val av två protokolljusterare och rösträknare för mötet



Samuel Skrifvars och Irene Mattas ställde upp som protokolljusterare och

detta godkändes av mötet.

Victor Österberg anlände till mötet kl: 18.19

§ 7 Fastställande av verksamhetsplan för tiden fram till vårmötet

Victor Österberg agerade sekreterare under denna paragraf då sekreterare

Jenna Ingves presenterade verksamhetsplanen. Till verksamhetsplanen

tillades Alumnernas plättfest i februari och Hermelinordens AW i april.

Edvard Söderback anlände 18.23

§ 8 Val av ordförande för påföljande verksamhetsår

Inga intresseanmälningar hade mottagits på förhand, därefter

nominerades mötesdeltagare. De som nominerades var

Ida Veijalainen, Irene Mattas, Anneli Knutar, Valter Lax, Valter

Strandberg, Elin Södergård, Niklas Luokkala, Samuel Skrifvars, Isac

Schauman, Åke Härtull, Robin Udell, Vilma Sandberg, Gabrielle

Skhäl, Josefine Gäddnäs, Sara Björk, Jenna Ingves, Julia Byström,

Wilma Nykung, Emelie Bodbacka, Victor Österberg, Jens Sabel,

Hanna Martin. Alla ovannämnda tackade nej.

Mötet beslöt efter detta att gå vidare till nästa paragraf och paragraf 8

togs upp igen efter paragraf 14.

När mötet återgick till denna paragraf: Kurator berättade om

ordförandeposten och därefter nominerades Emelie Bodbacka men

hon tackade tackade nej. Därefter nominerades Anneli Knutar

nominerades, tackade ja och valdes sedan till ordförande.



Paus 15 min

§ 9 Val av vice ordförande för påföljande verksamhetsår

Styrelsen hade mottagit intresseanmälan av Adrian Lasén på förhand

och Valter Lax ställde upp under mötet. Båda kandidaterna fick

presentera sig och svara på frågor. Efter detta ordnades omröstning

och Adrian Lasén valdes till vice ordförande.

§ 10 Val av sekreterare för påföljande verksamhetsår

Styrelsen hade mottagit intresseanmälda av Anneli Knutar och Nico

Rågård på förhand. Valter Lax ställde upp under mötet. Eftersom

Nico Rågård inte kunde vara på plats lästes en motivering från

honom. Efter detta ordnades en röstning och Anneli Knutar valdes till

sekreterare.

Efter att Anneli istället valdes till ordförande när mötet återgick till

paragraf 8 ställde Ida Veijalainen upp som sekreterare och detta

godkändes av mötet.

Elin Södergård avlägsnar sig 19.11, kommer tillbaka 19.14



Vidare till paragraf 16

§ 11 Val av skattmästare för påföljande verksamhetsår

Styrelsen hade mottagit intresseanmälan från Nico Rågård på förhand.

Efter detta läste Hanna Martin upp frågor om posten som skickats till

Rågård på förhand som han har svarat på. Ingen annan ställde upp

under mötet. Efter detta godkändes han som skattmästare av mötet.

§ 12 Val av värd eller värdinna för påföljande verksamhetsår

Styrelsen hade mottagit en intresseanmälan från Sam Sågfors på

förhand. Inga fler ställde upp under mötet. Sågfors svarade på frågor

och därefter godkändes hen som värd.

§ 13 Val av klubbhövding för påföljande verksamhetsår

Styrelsen hade mottagit en intresseanmälan från William Ekman. Han

presenterade sig under mötet och svarade på frågor. Eftersom ingen annan

ställde upp valdes Ekman enhälligt till klubbhövding

§ 14 Val av info-sekreterare för påföljande verksamhetsår

Styrelsen hade mottagit en intresseanmälan på förhand från Amanda Sten,

och Valter Lax ställde upp under mötet. Båda fick presentera sig och svara

på frågor.

Alexandra Lindroos avlägsnade sig 19.35



Niklas Luokkala avlägsnade sig kl: 19.45

Elin Sandström anländer kl: 19.47

Niklas Luokkala kom tillbaka kl: 19.50 .

Efter att rösterna hade räknats blev Amanda Sten vald till info-sekreterare.

§ 15 Val av medlemsansvarig för påföljande verksamhetsår

Styrelsen har mottagit intresseanmälan från Elin Södergård på förhand och

Valter Lax ställde upp under mötet. Efter detta ordnades en röstning och

Valter Lax valdes till medlemsansvarig.

Alexandra Lindroos kommer tillbaka 19.57, avlägsnar sig 19.59

Victor Österberg avlägsnar sig 20.00

Alexandra Lindroos kommer tillbaka kl: 20.02

Fredrik Dahl avgränsar sig kl: 20.05

Victor Österberg kommer tillbaka kl: 20.10

Efter detta återgick mötet till paragraf 8.

Återgår till paragraf 10.

Felix Nygård avlägsnar sig helt från mötet kl: 20.40.

Efter detta ordnades ett namnupprop för att se hur många som var på plats:

§ 16 Val av medlemmar och en ordförande för kulturkommittén

Styrelsen har mottagit följande intresseanmälningar på förhand: Anniina

Krappala, Alexandra Lindroos, Jonas Backström, Wilma Nykung, Jenna



Ingves, Anneke Smedinga och Fredrik Dahl.

Under mötet ställer följande personer upp: Elin Södergård, Marta Gäddnäs,

Julia Byström, Gabrielle Skähl, Vilma Sandberg, David Nyman, Irene

Mattas, Niklas Luokkala. Sam Sågfors anmälde intresse under mötet men

nekade. Alla övriga valdes in i kommittén

Som intresseanmälningar till kommitténs ordförande har styrelsen mottagit

intresseanmälan från Fredrik Dahl. Därefter nomineras Gabrielle Skähl och

Anneke Smedinga; de tackar nej. Därefter nominerades Marta Gäddnäs och

hon tackade ja. Efter omröstning valdes Marta Gäddnäs till kommitténs

ordförande.

Marcus Hakala avlägsnar sig från mötet kl: 20.57.

§ 17 Val av medlemmar och ordförande till arkivkommittén

Styrelsen har mottagit följande intresseanmälningar på förhand: Niko

Sandberg, Jenna Ingves och Gabrielle Skähl

Under mötet ställde också Hanna Martin.

Sam Sågfors tog bort sin intresseanmälan.

Till kommitténs ordförande föreslogs Jenna Ingves och detta godkändes av

mötet.

Arkivkommittén meddelade att de har funderat på att skapa en

historikkommitté, och att ärendet tas upp på vårmöte enligt förslag.



§ 18 Val av årsfestmarskalk och komplettering av årsfestkommittén

Styrelsen har mottagit intresseanmälan till årsfestmarskalk av Hanna Martin.

Hon presenterar sig och godkänns sedan som marskalk av mötet.

Till kommittén har följande intresse anmält sig på förhand: Sam Sågfors,

William Ekman, Isac Schauman och Matilda Nygård. Under mötet anmälde

Julia Byström sitt intresse. Alla dessa godkänns sedan som medlemmar i

årsfestkommittén.

Fredrik Dahl återvänder kl: 21.14

§ 19 Val av dataansvarig för påföljande verksamhetsår

Styrelsen har mottagit intresseanmälan från Jacob Rönnberg och detta

godkänns av mötet.

§ 20 Val av medlemmar till Hermelinordensnämnden

Hermelinordens-nämnden presenterar sina förslag på medlemmar till

nämnden: Sarah Woodward, Jessica Glader, Isabelle Orre, Janica Asplund

och Edvard Söderback. Dessa godkänns alla av mötet.

§ 21 Alumnnämndens framtida verksamhet

Styrelsen presenterade förslaget om att grunda bankkonto till alumnnämnden

med 300€ som startpenning.

Detta kostar 100€ att öppna men därefter kostar det 2,50 per månad.



Motiveringen till att öppna kontot är att alumn-nämnden inte behöver

kontakta styrelsen när de vill ordna evenemang. Mötet godkände förslaget.

§22 Instiftandet av ny utmärkelse

Styrelsen förde fram ett förslag gällande en ny utmärkelse som skulle delas

ut till en första års studerande som förslagsvis skulle kallas: Den lilla

hermelinen. Detta skulle tilldelas en gulnäbb som visat engagemang, deltagit

i evenemang och i nationens verksamhet. Utmärkelsen skulle delas ut under

årsfesten och utmärkelsen skulle utdelas av den som mottagit det året före.

Ordförande skulle dela ut det om denna person inte kan infinna sig på

årsfesten. Utmärkelsen kunde nomineras eller så kunde

stipendiedelegationen nominera. Utmärkelsen kan endast fås en gång.

Under mötet diskuterades också följande:

Nationen har redan gulispasset, så finns det då behov för en sådan

utmärkelse? Finns det större behov av utmärkelse för eldsjälar som

återkommer? Under mötet nämndes även att många som kunde ges

förtjänsttecken som inte är hermeliner eller som tilldelas styrelsens

förtjänsttecken, därför kunde en ny utmärkelse kanske vara bra . Under

mötet diskuterades om man kunde arbeta vidare på Kurt Nyholm stipendium

konceptet och om det nya förtjänsttecknet borde tilldelas en första eller

andra års studerande. Efter detta diskuterades om det nya skulle vara ett

stipendium eller en pins. Därefter diskuterades namnförslag och mötet tog



fram förslagen: Hermelin kandidat och Lilla och stora förtjänsttecknet. Efter

detta fick mötet rösta och namnet på förtjänsttecknet blev Lilla

förtjänsttecknet.

Gabrielle Skähl avlägsnar sig: 21.32, kom tillbaka 21.34

Styrelsen presenterade därefter ett till förslag: Plättfest pins som skulle gå ut

på att om man deltar 3 plättfester, och har fått tre bronspins kan man byta till

guldpins. Detta skulle ej delas ut retroaktivt. Mötet nekade till förslaget

eftersom medlems-pins ansågs vara prioritet.

Därefter presenterade Sarah Woodward hur nationens olika pins och

medaljer ser ut i nuläget. Sedan presenterade hon 10 förslag på

medlems-pins. Som förslag skulle man välja 3 stycken av dessa och göra

exempelpris. Mötet ville även att styrelsens förtjänsttecken utseende i brons

blir 11e förslaget på utseende på pinsen.

Under mötet togs förslagen: 5,6 och 10, bort.

Förslagen till pins som valdes var förslag: 1, 3 och 11

Bilder på pins finns på sista sidan



Alexandra avlägsnade sig kl: 21.55

§ 23 Val av kvinnlig motionsansvarig

Styrelsen har mottagit intresseanmälan av Elin Björk.

Josefine Gäddnäs nomineras under mötet och hon tackade ja.

Mötet bestämde att båda skulle väljas.

§ 24 Uthyrning av PA-system

Victor Österberg presenterar ärendet.

Alexandra återvände till mötet kl: 21.57

Wilma Nykung avlägsnade sig kl: 21.58

Vice ordförande Victor Österberg berättade om vad som finns i PA-systemet

och hur uthyrning av det kunde gå till. Han tog även upp vad som händer om

skadegörelse sker och att det som gått sönder då ska ersättas av en ny

komponent. Han har tagit reda på att kulturfonden har tillåtit uthyrning av

PA-systemet. Han diskuterade om ett nytt nationsbeslut behövs för att hyra

ut eller om det skall få hyras ut. Priset för uthyrning skulle förslagsvis vara:

150€ första dagen och 50€ följande dagar. Detta kunde också vara 200€

första dagen eller 50€ om bara några komponenter hyrs ut.

Mötet diskuterades sedan kring om en jurist skulle kunna kontaktas om

något går sönder. Mötet diskuterade även att styrelsen skulle bestämma vem



som får hyra ut PA-systemet. Mötet funderade även på om man borde kräva

att de som hyr ut de ska ha försäkring och hur kontrakt ska göras.

Mötet beslöt att ett nytt kontrakt ska bearbetas och vad uthyrningen ska

kosta innan följande medlemsmöte. Gamla beslutet förkastades.

Wilma Nykung kom tillbaka kl: 22.05

§ 25 Arbetsgrupp för stadge- och arbetsordningsförändring

Detta var ett förslag som togs fram under årsmöte den 23.2.2023.

Styrelsen har mottagit följande intresseanmälningar på förhand:

Alexandra Lindroos, Niko Sandberg, Elin Sandström.

Under mötet anmälde: Jenna Ingves, Jens Sabel, Sarah Woodward,

Anneli Knutar, Alexandra Nummenpää, Emelie Bodbacka, Anton

Örn och Kim Björkström, intresse. Alla dessa godkändes av mötet

och ordförande för verksamhetsår 2024 sammankallar till första

mötet.

§ 27 Programutskottet

Utskottet var ett förslag som togs fram under extra medlemsmötet

13.11.2023. Följande anmälde intresse till att vara med i utskottet,

under mötet: Gabrielle Skhäl, Elin Södergård, Vilma Sandberg,

Jenna Ingves, Emelie Bodbacka, Wilma Nykung. Irene Mattas och

Elin Sandström tackade nej. Ordförande för verksamhetsår 2024

kommer att sammankalla till utskottets förs

§ 28 Övriga ärenden

Kurator fyller år:)



Marknadsföring för kulturkommitténs evenemang escape room me fslf.

Styrelsen ska diskutera Lilla förtjänsttecknet.

§ 29 Mötets avslutande

Ordförande avslutade mötet klockan 22.21.

Samuel Skrifvars Irene Mattas



Bilder på pins som valdes under §22


